
Referat 

Styremøte KBHL 2024-01-09 

 

Referent: Tor Martin Aabol 
Møtedeltakere: Håvard Nilsen, Ståle Nilsen, Arne Jørgen Karlsen, Tom Knudsen, Svein Rune Berge, Tor 
Martin Aabol. 
Inviterte gjester:  
Fravær: Jon Rangfred Hansen 
Sted: Teams 
Rød tekst = oppgaver og oppdatering av gamle saker. 
 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

Økonomi Spørreundersøkelse og masse god omtale på sosiale 

medier har gitt økte innbetalinger av løpebidrag. 

Totalt har vi fått inn 391 innbetalinger til en samlet sum 

av kr. 349.500. Dette er 110 flere innbetalinger enn på 

samme tid i fjor. Dette gir et godt håp om at vi kan få 

nærmere 450 innbetalinger i løpet av sesongen. 

Grasrotandel øker også jevnt og trutt og i 2023 Har vi 

fått 96.908, -  

Bjørn har også etter søknad fått full 

momskompensasjon for 2022 på 133.863, - 

Det betyr alt i alt at økonomien er god. 

  

Sommerløyper 
 

Deler av Svåheii rundt må remerkes med maling. 

Hellebrotet-Nystøylnuten er merket, men ligger ikke på 

UT.no. Arne Jørgen logger GPS og Bjørn legger ut 

Mangler et par skilt. Det er flere våte områder som 

kunne trengt klopper. Utkjøring av materialer i vinter ? 

Ståle ordner utkjøring av materialer til klopper til et 

område på Svåheia og ved Holmvatn. 

 
 

AJK/BR 
 

 
AJK 
 
 
SN 
 

 
 

Neste møte 
 
 
 
 
 
 

 

Vinterløyper Ny løypetrase fra Holmvatn til Stokkosen 
Dette arbeidet er påbegynt, men traséen er ikke 100% 

det vil ikke bli kjørt løyper der vinteren 2022/23. 

Håvard tar seg med Ståle og Kristian for en befaring før 

årsmøte. Håvard sjekker ut trassen med løypekjører 

Kristian. 

Skilt for skiløypa i krysset oransj/rød står på feil plass 

etter at løypa ble flyttet. 

Det er bestilt Sporsetter med utstyr til kr. 18.000, - 

med levering uke 3. 

Det er gjort muntlig avtale med Scooterlaget ihht til 

vedtak på forrige styremøte.  

 
 
 
 

HN + SN 
 

 
 
SN 

 
 
 
 
 
 
 
 

Midlertid utført 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Det er allerede kjørt opp Scooterløype fra pumpehuset 

på Huvtjønn over isen på Breili til overgangen til 

Holmvatn og en rundsløyfe i retur. 

Det arbeides med at de også kan kjøre spor på 

strekningen Steinbrudd ned til Svinesundvatn og opp 

Krokbekk til mil-løypa. 

Håvard har sjekket med grunneier (Tveit) at dette er 

OK. 

 

Oppgaver Jon følger opp utbygger Nordstøyl med tanke å bidra 

løypebidrag. 

JRH Neste møte 

Vedtak Ingen vedtak 
  

Aktivitetsplan Thomas Axelsen er skiinstruktør og kan holde skikurs. 

Ønske er i vinterferien. Håvard har kontakten. 

Løypelaget planlegger å arrangere følgende i vinterferie 

uke 8  

- Skikurs på Langemyr 

- Kveldstur med hodelykt til Skornetten 

HN  

 
Foreløpig dato for fysisk styremøte på Heia i vinterferien 24-02-2024 


